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در جلسه ۱۹۴ رسمی شورای شهر بندرعباس مطرح شد؛

تهیه سند راهبردی برای پرهیز
 از موازی کاری  فرهنگی دستگاه ها 

اسماعیل بواشه، عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس:
اعتماد به کادرفنی بومی در تیم 

شهرداری بندرعباس نتیجه بخش بود

انتقاد فرماندار بندرعباس 
4از تاریکی محلات حاشیه ای و فرسوده 
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آقای دادستان
 وارد گود محلات شد
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فاطمه جراره،عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس:
پروژه های نیمه تمام عمرانی، خسارتی 

هنگفت به شهر و شهرداریست
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فیصل دانش، نایب رئیس وشورای اسلامی شهر بندرعباس:
حال ورزش استان خراب است

گروه خبر //جلسه بررسی مسائل و مشکلات و توسعه و اصلاح شبکه توزیع برق شهرستان بندرعباس 
برگزار شد .

   به گزارش خبرنگار دریا ، جلسه بررسی مسائل و مشکلات و توسعه و اصلاح شبکه توزیع  برق شهرستان با 
حضور عزیزاله کناری فرماندار شهرستان بندرعباس و خانم عبدی مدیر عامل شرکت توزیع برق استان و معاونان 

دو مجموعه برگزار گردید.

   فرماندار بندرعباس در این جلسه ضمن تقدیر و تشکر از زحمات و اقدامات شرکت توزیع برق استان در تامین 
و تحویل برق مورد نیاز مصرف کنندگان مختلف، اظهار داشت: شرکت توزیع برق استان طی سنوات اخیر با کار 
و تلاش شبانه روزی خود اقدامات خوبی در زمینه توسعه و اصلاح شبکه جهت پایداری برق مصرف کنندگان 

انجام و نوسانات و قطعی برق را به حداقل رسانده است.

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده  به میدان 
شهدا نبش خیابان دانش ساختمان  بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahelتاریکی در دل این محلات معضلات اجتماعی و امنیتی به همراه دارد

پس از انتشار سلسله گزارش های از مشکلات ساکنان محله خواجه عطا
 در  روزنامه دریا ، صورت گرفت 

ورود مدعی العموم به مشکل چندین ساله 
صفحه 2 را بخوانیدساکنان محله خواجه عطا 

مدیرعامل اتحادیه تعاون روستایی 
خلیج فارس هرمزگان: 

آمادگی راه اندازی 
مرکز فروش در مسکن 
مهر بندرعباس را داریم

 توسط مدیرعامل فولاد هرمزگان 
صورت گرفت 

تجلیل از آتش نشانان
 فولاد هرمزگان 

ادامه در همین صفحه

ادامه از تیتر یک // 
   وی در ادامــه افــزود: با توجه بــه نقش جریان 
 بــرق در زندگی مردم، شــرکت توزیع برق ارتباط 
لحظه ای با مردم و اقشــار مختلــف جامعه دارد و 

کار این شرکت از حساسیت بسیار بالایی برخوردار 
است و اگر برای مدت هر چند کوتاه برق قطع شود 
موجب بروز مشــکلاتی برای مردم خواهد شــد. 
فرماندار بندرعباس بیان داشت: با توجه به ارتباط 
نزدیک فعالیتهای شــرکت توزیع برق و شهرداریها 
خصوصا در زمینه هرس درختان در معابر شــهری 
و در زیر دکل های عبور برق موجب می شــود که 
قطعی و نارســایی برق کمتر شــود که این موضوع 
باید با همکاری فضای ســبز شهرداری  و شرکت 

توزیع انجام شــود. عزیزاله کناری در ادامه با اشاره 
به ضرورت توســعه شــبکه برق برای شهرکهای 
جدید بندرعباس و پاســخگویی به درخواست آنها 
جهت تامین برق لازم و احداث منازلشــان افزود: 
روشــنایی معابــر در اکثر نقاط شــهر بندرعباس 
وجــود دارد اما انتظار می رود که در محلات بافت 
 فرسوده این اقدامات بیشتر شود و روشنایی معابر و

 کوچه ها بیش از گذشته باشد زیرا تاریکی در دل 
این محلات معضــلات اجتماعی و امنیتی به همراه 

دارد.
    کناری با اشــاره به نوســانات برق در روستاها 
افزود: در روستاهای شهرستان بندرعباس مشکلات 
نوسانات برق وجود دارد که باید نسبت به شناسایی 
این نقاط و رفع آنها اقدام بیشــتری انجام شــود.  
فرماندارشهرســتان بندرعباس درپایــان افزود : با 
توجه به حساسیت و تمرکز بنکداران مواد غذایی در 
یک نقطه، ضرورت دارد ترتیبی اتخاذ گردد که شبکه 
برق مجتمع بنکداران شهرســتان بندرعباس تقویت 

شود و نوسانات برق این مجموعه مرتفع گردد. در 
این جلســه نیز خانم عبدی مدیر عامل شرکت برق 
به مشــکلات و کمبودهای شرکت توزیع در زمینه 
اعتبارات، سرقتهای تاسیسات و مشکلات درختان 
فضای سبز شهری برای شبکه انتقال برق و روشنایی 
معابر و تعویض تیرهای برق پرداختند و مقرر گردید 
در جلسه ای که با حضور دســتگاههای ذیربط با 
محوریت فرمانداری تشــکیل خواهد شد نسبت به 

رفع مشکلات و تسهیل هماهنگی ها اقدام شود.

انتقاد فرماندار بندرعباس از تاریکی محلات حاشیه ای و فرسوده 

گروه خبر // مدیرعامل اتحادیه تعاون 
روســتایی خلیج فــارس هرمزگان از 
آمادگی ایــن اتحادیه جهت راه اندازی 
مرکز فروش در مسکن مهر بندرعباس 

وسایر نقاط شهر بندرعباس خبر داد.
  بــه گــزارش خبرنــگار دریا ؛ ســجاد 
مهدیان فر  با بیان اینکــه با توجه به نیاز 
مردم و تاکیدات مســئولان اســتان، اولین 
فروشگاه را در بندرعباس در دی ماه سال 
گذشته  راه اندازی کردیم وتصمیم داشتیم 
چند فروشگاه دیگر از جمله در مسکن مهر 
شــهرک پیامبر اعظم )ص( بندرعباس راه 
اندازی کنیم و اقلام اساسی و میوه وتره بار 
و.... را با حداقل هزینه در اختیار شهروندان 
قرار دهیم  که متاســفانه همکاری لازم در 
این حوزه صورت نگرفت ونتوانستیم سایر  
مراکز فروش مــان را فعال نماییم. مهدیان 
 فر گفــت: در این حوزه چندان به ســود

 نمی اندیشیم وهدف مان خدمات دهی است 
وبه همین دلیل اقلام را کیلویی یا عددی با 
500تا هزار تومان سود در اختیار مشتریان 
و عموم شهروندان قرار می دهیم و به همین 
دلیل میزان استقبال و تقاضا در اقلام مختلف 
بسیار بالاست و بیشتر اوقات تقاضا بیشتر 
از  عرضه می باشد. وی گفت:مردم انتظار 
دارند در فروشــگاهی که نام تعاونی دارد، 
اقلام ارزان تر از سایر اماکن و مراکز فروش 
عرضه شده که ما نیز مصمم هستیم به این 
خواسته شهروندان احترام بگذاریم و آن را 
محقق کنیم که تحقق آن مستلزم این است  
که کالاهای اساسی به اندازه مورد نیاز در 
اختیارمان داده شود تا بتوانیم با نرخ مصوب 
به فروش برسانیم که برخی از اقلام چندین 
ماه در اختیارمان قرار نگرفت ونتوانستیم به 

شهروندان عرضه کنیم.
    مدیرعامــل اتحادیه تعاون روســتایی 
خلیج فارس  با بیــان اینکه در ۶ ماه اول 
ســال مقدار ۶5 تن برنج بازرگانی ، بیش 
از ۲0 تــن مرغ منجمــد بازرگانی و ۶تن 
گوشــت منجمد بازرگانی توسط اتحادیه 
تعاون روستایی خلیج فارس در شهرستان 
بندرعباس توزیع شده است؛ اظهار داشت : 
مردم مناطق کوی نیایش، پیامبر اعظم)ص(، 
محله چاهســتانی ها، محلات حاشیه ای 
و... که قشر متوسط و محروم جامعه بوده، 
بیشترین مشتریان ما هستند و بایستی اقلام 
بیشتری توسط سازمان های مربوطه به ما 
داده شــود تا بتوانیم اقلام موردنیاز را  در 
اختیار شــهروندان قرار دهیــم که در این 
بخــش کمبودهایی وجود دارد و بیشــتر 
اوقات فروشــگاه از برخی از اقلام با نرخ 
دولتی خالی اســت ومجبور می شویم از 

بازار آزاد تامین کنیم. به گفته وی، درحال 
حاضر بیشــتر مشتریان مان بدنبال اقلام و 
کالاهای اساسی با قیمت بازرگانی هستند و 

به فروشگاه مان مراجعه می کنند. 
   مهدیــان فر گفت: چندین ماه اســت که 
گوشــت منجمد دولتی نداریم وبه همین 
دلیل گوشت گوساله منجمد را از بازار آزاد 
تامین می کنیم وکیلویی 7۲ هزار تومان به 
شهروندان عرضه می کنیم که نسبت به قیمت 
بازار ارزان تر است . وی افزود: روغن نینا 
را که از کارخانه تهیه کرده ایم و براســاس 
قیمت مصرف کننده روی جلد می فروشیم. 
روغن سه لیتری  را ۲7هزار و950 تومان، 
یک ونیم لیتری را 14هــزار و50 و 900 
گرمی را 8۶00 تومان می فروشــیم. وی 
گفت: رب گوجــه که قیمت مصرف کننده 
14هــزار و 900تومان اســت را 1۲هزار 
 و500 تومــان در اختیار شــهروندان قرار 
مــی دهیــم. مدیرعامل اتحادیــه تعاون 
روســتایی خلیج فارس هرمزگان  گفت: 
عدس را کیلویی ۲0هزار تومان می فروشیم. 
شکر دولتی هنوز نداریم و شکر بسته بندی 
شــده را با نرخ آزاد کیلویی  8700تومان 
به فروش می رسد. وی گفت: درصورتیکه 
تخم مرغ را با قیمت مصوب دراختیارمان 
قرار دهند، می توانیم عرضه کنیم. مهدیان فر 
گفت: درصورت حمایت از سوی مسئولان 
می توانیم تعداد فروشگاه ها را افزایش دهیم 
ودر صورت عدم حمایت، مجبور می شویم 
همین یک فروشگاه که بصورت اجاره ای 

است را جمع آوری کنیم. 
    مدیرعامــل اتحادیه تعاون روســتایی 
خلیج فارس هرمزگان در تشریح عملکرد 
اتحادیه تعاون روستایی خلیج فارس گفت: 
در ۶ ماهه اول ســال بیش از  ۲500 هزار 
تن کود شــیمیایی اوره نیز توسط اتحادیه 
تعاون روستایی خلیج فارس درسطح استان  
 با قیمت هر کیســه 50 کیلویی 54هزار و
 5۶۲ تومــان بین کشــاورزان و باغداران 

توزیع شد.

مدیرعامل اتحادیه تعاون روستایی خلیج فارس هرمزگان: 

آمادگی راه اندازی مرکز فروش 
در مسکن مهر بندرعباس را داریم
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احسان کامرانی
 پژوهشگر برتر صنعت دریانوردی ایران شد

  گروه خبر // پروفسور احسان کامرانی با انتشار بیشترین مقاله علمی 
 web of science و پژوهشــی با موضوع خلیج فارس در پایگاه
به عنوان پژوهشگر برتر صنعت دریانوردی ایران معرفی شد.  در مراسم 
تجلیل از پژوهشگران برتر صنعت دریانوردی کشورمان که با حضور 
مسؤولان عالی نظامی و کشوری در سازمان بنادر و دریانوردی برگزار 
شد، پروفسور احسان کامرانی نخبه هرمزگانی بدلیل انتشار بیشترین 
مقالات علمی و پژوهشی با موضوع خلیج فارس در پایگاه های 
علم جهانی به عنوان پژوهشــگر برتر صنعت دریانوردی معرفی 
و تجلیل شد.این پژوهشگاه به طور ســالانه با تلاش در راستای 
معرفی پژوهشگر برتر ســعی دارد محققان و پژوهشگران حوزه 
دریانوردی را از دانشــگاه ها، ارگان ها، سازمان ها و ...  شناسایی 
و برای ایجاد انگیزه و تشویق این پژوهشگران در راستای ارتقای 
صنعت دریانوردی از آنان تجلیل شود.به گفته دکتر کامرانی، کمک 
در راه اندازی رشته زیست شناسی دریا در دانشگاه هرمزگان، کمک 
در راه اندازی دانشکده علوم و فنون دریایی در دانشگاه هرمزگان، 
استاد راهنمای بیش از 150 پایان نامه کارشناسی ارشد و 4۲ پایان 
نامه دکتری در حوزه علوم دریایی در کشور برخی از اقدامات وی 
در حوزه دریا بوده اســت.به گزارش فارس، دکتر کامرانی، تألیف 
دو کتاب در حوزه دریا و مدیریت شــیلاتی  و یک جلد در حوزه 
حقوق دریا، ۲٣ ســال  ســابقه تدریس در حوزه  علوم و فنون 
دریایی، پژوهشــگر برتر استان هرمزگان در حوزه پژوهشی دریا 
در بازه زمانی سه سال توسط شواری پژوهشی استان هرمزگان به 
ریاست  استانداران استان، عضو سازمان بین المللی اقیانوس شناسی 
یونسکو و انتشار بیشترین مقالات علمی با موضوع خلیج فارس در 
پایگاه علــم )web of science( را نیز در کارنامه افتخارات 

علمی خود دارد.

خانواده ها حال بیماران بستری کرونا 
را تلفنی جویا شوند 

  گروه خبر // ســخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از 
خانواده بیماران بســتری در بخش های کرونا در بیمارستان های 
اســتان خواســت تا حال بیماران خود را تلفنی جویا شــوند و 
از مراجعــه به بخش های کوییــد خودداری کننــد. به گزارش 
خبرنگار دریا ، فاطمه نوروزیان اظهار داشــت: به دلیل نگرانی 
خانواده های بیماران مبتلا به کووید-19 بســتری در بخش های 
مراقبت ویژه )icU( و براساس نظر ستاد کرونای دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان و دســتور رئیس دانشگاه، ترتیبی اتخاذ شده 
تا خانواده این بیماران بتوانند روزانه یکبار بین ســاعت 1۲ الی 
1٣ با ارائه کد ملی بیمار، از طریق تماس تلفنی با سرپرســتاران 
بخش های آی.سی.یو کووید، روند درمان بیمار خود را پیگیری 
کنند .وی افزود: این امکان توســط تیم مدیریتی بیمارستان شهید 
 محمدی بندرعباس فراهم شده اســت و خانواده ها می توانند با 
 ،٣٣٣4700۲  ،٣٣٣47001  ،٣٣٣47000 هــای  شــماره 
٣٣٣4700٣، ٣٣٣47004 ، ٣٣٣47005 تمــاس و با شــماره 
داخلــی بخش ها آی.ســی.یو کووید یــک: ۲۲44 و ۲199 و 
آی.ســی.یو کوویــد دو: ۲19۶ وضعیت حال بیمــاران خود را 
جویا شوند.مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
همچنین گفت: 1٣ بیمار با وضعیت وخیم در بیمارستان های استان 
بستری هســتند و متأسفانه در 7 مهرماه 4 نفر نیز در استان جان 
خود را در پی ابتلا به کرونا از دست دادند و شمار کل فوتی های 

کرونا در هرمزگان به 77۲ نفر رسید.
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سرمقاله

   در حالــی کــه چندی قبل ســاکنان برخی از محلات حاشــیه ای و 
بافت های فرســوده بندرعباس پس از ورود دادستان محترم بندرعباس به 
موضوع ساماندهی دستفروشان مقابل بازار ماهی فروشان، درخواست کرده 
بودند آقای دادســتان از محلات حاشــیه ای و بافت های فرســوده بازدید 
داشته باشند و مشــکلات این مناطق را از نزدیک ببینند و شنونده گلایه ها 
و درخواســت های ساکنان محروم این مناطق باشند که دادستان بندرعباس 
چندروز قبل به همراه تعدادی از مدیران در گام نخست از چندین محله ساحلی 
از جمله خواجه عطاء،حوزه بازار و پست شهر بازدید کردند که باعث امیدواری 
ساکنان این مناطق برای تحقق حقوق شان شد. یکی از موضوعاتی که همواره 
مورد گلایه و دغدغه ساکنان محلات ساحلی بندرعباس می باشد، موضوع 
سنددار شدن خانه ها  و نوسازی املاک فرسوده شان با استفاده از تسهیلات 
نوســازی است که متاسفانه با بهانه قرار گرفتن این املاک در حریم۶0متری 
دریا، به آنها سند داده نشده و نمی توانند با استفاده از تسهیلات نوسازی، نسبت 
به بازســازی املاک فرسوده شان اقدام کنند و آنطور که برخی از ساکنان این 
مناطق می گویند، حتی اجازه تعمیر ســقف ودیوار خانه های فرسوده به آنها 
 داده نشده است که امکان ریزش این خانه های فرسوده وجود دارد که انتظار 
می رود با دستورات ویژه  دادستان محترم، پس از سالها این چالش برطرف 
شــود و اهالی به خواسته بحق شان برســند .ورود شخص آقای دادستان به 
 موضوع محلات باعث شــده اســت که امیدواری حاشیه نشینان و ساکنان 
بافت های فرســوده افزایش یابد. روز گذشته برای چندمین بار در سه سال 
اخیر گزارشی دیگر از مشــکلات محله چاهستانی های بندرعباس منتشر 
کردیم که با عنوان اجرای چهار معبر در این محله که هیچگاه این چهارمعبر 
بطور کامل اجرایی نشد، املاکی توسط دستگاه های مجری این طرح تملک 
و رها شــده اند که تبدیل به پاتوق معتادان، ولگردان، سارقان، اراذل و اوباش 
 و حتی اعمال منافی عفت در آنها شده که افزایش  ناامنی را به همراه داشته و 
 پیگیری هایی که از سال 97 تاکنون برای پاکسازی این املاک و نخاله ها از طریق 
دســتگاه های متولی صورت گرفته، بی نتیجه مانده اســت و حتی یکی از 
ســاکنان در نماز جمعه هفته قبل با استاندار و امام جمعه بندرعباس در این 
خصوص صحبت کرده و درخواست شان را بیان نموده و آنها نیز قول پیگیری 
و رفع مشــکلات این محله را داده اند که روز دوشنبه معاون مطالبه گری و 
اجتماعی ســتاد امربه معروف ونهی از منکر استان از این محله بازدید داشته 
و وضعیت را از نزدیک مشــاهده کرد و وعده نمود ستاد امربه معروف ونهی 
از منکر استان که ریاست آن برعهده نماینده ولی فقیه در استان می باشد، این 
موضوع را پیگیری نماید. ســاکنان از ناامنی های ایجاد شده بدلیل وجوداین 
خانه های خرابه و نخاله و عدم اجرای بازگشایی معابر بسیار گلایه مندند و 
 بارها مورد تعرض سارقان، اراذل و.... قرار گرفته اند و از مسئولان می خواهند 
مشکلات شان را در این محله برطرف نمایند.ساکنان محله آیت ا... غفاری که این 
 محله چهل شهید از جمله شهید گرجی زاده، اولین شهید انقلاب از استان و شهید 
 تختی نژاد، دومین شهید مدافع حرم از هرمزگان را تقدیم انقلاب نموده وبدلیل 
بی تدبیری های صورت گرفته در سالیان اخیر، درحال حاضر از ناامنی ها، توزیع 
مواد مخدر ومشروبات، تجمع معتادان در کوچه ها، عربده کشی وتهدید و ضرب 
و جرج توسط افراد شرور و سلب کننده امنیت محله، افزایش سرقت و عدم 
 توانایی شان در اخذ سند و بازسازی املاک فرسوده شان بدلیل قیمت گذاری 
ناعادلانه و گران که هرازگاهی شــاهد تخریب سقف و دیوار این خانه های 
قدیمی فرسوده می باشند، می گویند. حادثه سحرگاه تاسوعا در این محله باز 
زنگ خطری بود برای ناامنی در محله که افراد شرور حتی حرمت این روز را 
نگه نداشــتند وبه خادم و  نمازگزار مسجد حمله کرده و وی را زخمی نموده 
و اقدام به ســرقت از خانه یکی از همسایگان مسجدی در این محله کردند 
و همچنان اراذل و اوباش اقدام به تهدید و عربده کشــی می کنند وبرخی از 
ساکنان می گویند از ترس این اراذل واوباش، شب تا صبح بیدارند و آرامش 
و  آسایش ندارند ومی ترسند که این افراد شرور شبانه وارد خانه شان شده و 
اقدام به سرقت و ضرب و جرح و... نموده و به همین دلیل از دستگاه قضایی 
و دادســتان محترم بندرعباس درخواست دارند دستور دهند این افراد شرور 
جمع آوری و با آنها برخورد شود و آسایش و آرامش در محله برقرار شود تا 
شب ها با خیالی راحت و آسایش کامل بتوانند سربربالین بگذارند. زیرا برخی 
از اراذل وافراد شــروری که حتی هنوز پرونده قضایی داشته وبا قید ضمانت 
آزاد هســتند، اما اقدام به تهدید و... برخی از ساکنان این محله می کنند که با 
این افراد بایستی باشدت بیشتری برخورد صورت گیرد تا فرمایشات حجت 
الاسلام رئیسی ریاست دستگاه قضایی درخصوص برخورد با اینگونه افراد 
بطور کامل در محلات حاشــیه ای بندرعباس نیز محقق گردد.موضوع دیگر 
بلاتکلیفی وضعیت محله ســنگ کن در خصوص قرار گرفتن در حریم شهر 
بندرعباس است که به ساکنان این محله سال ها گفته این محله شان جزو شهر 
نیست و فقط در انتخابات شورای شهر از آنها می خواهند که به کاندیداهای 
شورای شهر رای دهند و ساکنان این محله می گویند در زمان انتخابات، محله 
را جزو شــهر محسوب می کنند ودر زمان دریافت خدمات، به ما می گویند 
محله جزو شهر نیست که این دوگانگی باعث محرومیت آنها از دریافت برخی 
 خدمات در این سال ها شــده است. ساکنان این محله و نخل ناخدا و... هم 
 گلایــه های دارند که اســناد املاک شــان صــادر نمی شــوند و آنها نیز 
نمی تواننداملاک فرسوده شان را بازسازی کنند.در محله تپه ا... اکبر، ساکنان 
هنوز یک مدرســه ندارند که فرزندان شان را در آنجا ثبت نام نمایند و فقر و 
محرومیت در این محلات و سایر محلات حاشیه ای موج می زند که بسیاری 
 از خانواده ها حتی توان تامین معیشــت شان را هم ندارند وشام و صبحانه از 
ســفره های شان حذف شده و بسیاری از آنها به سوء تغذیه و... مبتلا شده و 
فرزندان شان رنج می برند. گلایه دیگر ساکنان این محلات توزیع مواد مخدر 
ســنتی وصنعتی و مشروبات در این مناطق است وکوچه های تنگ وتاریک 
محلاتی مانند شــهناز که به پاتوق معتادان، موادفروشان و مشروب فروشان 
تبدیل شده است و گلایه چندین ساله اهالی برای پاکسازی این محله بی نتیجه 
مانده است و حتی اداره برق، روشنایی کوچه ها و معابر این مناطق را بطور کامل 
تامین نمی کند که همین موضوع باعث افزایش ناامنی در محلات شده است واگر 
اداره برق موظف و مکلف به تامین روشنایی کوچه های این محلات شود، ارتقای 
امنیت و کاهش جرایم و تشکیل شدن پرونده های قضایی و... را بدنبال خواهد 
داشــت که علی رغم انتشار گزارش های متعدد در این حوزه در سال های اخیر 
در رسانه ها، اما اقدام اثرگذاری در این بخش صورت نگرفته و کوچه ها همچنان 
 تنگ وتاریک مانده اند ونیاز اســت نهضتی برای بازگشایی معابر و لاین بندی 
کوچه ها در این محلات توسط متولیان مربوطه صورت گرفته و از ظرفیت صنایع 
غرب بندرعباس برای عمران و آبادانی محلات و رفع مشــکلات این مناطق در 
راستای انجام مسئولیت های اجتماعی شان بهره برد تا ساکنان این محلات همواره 
از تبعیض و بی عدالتی نگویند و این محلات را با گلشهر مقایسه نکنند که بگویند 
امکانات و پارک و اماکن تفریحی، ورزشی، فرهنگی، آموزشی و... در بندرعباس 
منحصر شده در گلشهر و این مناطق از این اماکن و فضاها محروم هستند. مشکلات 
محلات حاشیه ای و بافت های فرسوده بسیار زیاداست و انتظار می رود با ورود 
دستگاه قضایی و آقای دادستان که باعث امیدواری اهالی شده است، این مشکلات 
اندک اندک برطرف شود و ساکنان ولایتمدار این مناطق که در تمام صحنه های 
انقلاب نقش داشته و دارند وشهید داده اند، طعم شیرین عدالت را بخوبی حس کنند 

  علی زارعیو به حق شان در تمامی حوزه ها دست یابند.

آقای دادستان وارد گود محلات شد

ای  جلســه  طی   // خبــر   گــروه 
رئیس  بندرعباس،  فرمانــداری  در 
شهرستان  این  اســلامی  شــورای 

انتخاب شد.
  به گزارش خبرنگار دریا  ، در جلســه 
شورای اسلامی شهرستان بندرعباس که با 

دستور کار انتخاب هیات رئیسه شورای 
اسلامی شهرستان در محل فرمانداری این 
شهرستان برگزار شــد، عبدالله روحانی 
تازیانی برای سومین بار به عنوان رئیس 
بندرعباس  شهرســتان  اسلامی  شورای 
انتخاب شدو مســلم محبی بعنوان نایب 
 رئیــس ، آرامــش بعنوان دبیــر اول و 
مجید محمدی بعنوان دبیر دوم شــورای 
انتخاب  بندرعباس  شهرســتان  اسلامی 

گردیدند.
   گفتنی اســت، عبدالله روحانی تازیانی 
دارای سوابق عضویت در شورای اسلامی 
شهرســتان بندرعباس، عضو شــورای 
اسلامی استان هرمزگان و نماینده استان 
در شــورای عالی استان ها در دوره های 

اول و دوم شورای اسلامی است.

"عبدالله روحانی تازیانی" برای سومین بار 
رئیس شورای اسلامی بندرعباس شد

گروه خبر // مجتبی قهرمانی دادستان 
مرکــز اســتان هرمزگان بــه همراه 
ثبت  مدیرکل  حســینی  عبدالرسول 
از  و اســناد هرمزگان و دیگر جمعی 
مسئولین دستگاه های اجرایی از محله 
خواجه عطا بندرعباس بازدید کردند و 
و مشکلات ساکنان  مسائل  در جریان 
در رابطه با موضوع اخذ سند مالکیت و 

حریم ۶۰ متر دریا قرار گرفتند.
   به گزارش خبرنــگار دریا ؛ با توجه به 
سلسله گزارش های منتشر شده از مشکلات 
ســاکنان محله خواجه عطــا بندرعباس 
در »روزنامه دریــا« و »کانال های خبری 
دریا«در رابطه با مشکل عدم مجوز تعمیر 
و نوســازی منازل و اخذ سند مالکیت با 
محوریــت حریم ۶0 متر دریا، دادســتان 
عمومی و انقلاب مرکز استان به این موضوع 

ورود کرد.یکی از ساکنان محله خواجه عطا 
در گفت وگو با خبرنــگار روزنامه دریا، 
اظهار کرد: ورود دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز اســتان به موضوع چندین ساله این 
محله قدیمی و ســاحلی را  نقطه عطف و 
باعث جوانه زدن امید در دل ساکنان شده 
اســت.وی در ادامه به مشکل چندین ساله 
ساکنان این محله اشاره کرد و افزود: منازل 
ساکنان خیلی فرسوده هستند و نیاز مبرم به 
تعمیر و نوسازی دارند، اما به ساکنان به دلیل 
حریم ۶0 متر دریا مجوز تعمیر و نوسازی 
و اخذ سند مالکیت را نمی دهند  و این در 
حالی است  که برخی از املاک اهالی پیش 
از حریم ۶0 متر دریا فاصله دارند.این ساکن 
محله با اینکه طرح این پرسش از مسئولان 
امــر  در رابطه با اگر خــدای نکرده اتفاق 
ناگواری برای ساکنان این محله مستضعف 

به دلیل فرســودگی منــازل رخ دهد چه 
 کسی پاسخگو است، خاطر نشان کرد: در 
سال های گذشــته و حال هر چه ما فریاد 
بلند زدیم، اما گوش شنوایی وجود نداشت و 
مسئولان متولی به داد ما نرسیدند.وی افزود: 
دادستان در این بازدید میدانی به مسئولان، 
گفت: این مشکل باید با هرچه سریع تر و 
در کوتاه ترین زمان ممکن با تدابیری حل و 
فصل شود تا شاهد مرتفع شدن این مشکل 
چندین ساله ساکنان این محله شویم.وی به 
سخنان رهبر معظم انقلاب اسلامی)مدظله 
العالی( در رابطه با رســیدگی به مشکلات 
قشر مســتضعف جامعه، اشاره کرد و ابراز 
 کرد: همان گونــه که رهبــری فرمودند: 
مهم ترین مســئله نظام رسیدگی طبقات 
مســتضعف جامعه است و جامعه اسلامی، 
رفع فقر و محرومیت، در شــمار هدفهای 

طراز اول است و پای بندی به اصول انقلاب، 
بدون مجاهدت در راه نجات مستضعفان و 
محرومان، ســخنی بی معنی و ادعایی پوچ 
است مســئولان باید به این سخن حضرت 
آقا گوش فرا دهند و جامه عمل بپوشانند. 
وی با اظهار امیدواری از ورود مدعی العموم 

به  موضوع ساکنان محله خواجه عطا، بیان 
کرد: الان تنها امیدمان به دســتگاه قضایی 
اســت، تا گره ای از مشکلات ما باز شود 
و مــا از وعده و وعیدهای بی ســرانجام 
مسئولان امر خسته شده ایم و صبرمان به 

سر آمده است.

گروه خبر // اســتاندار هرمــزگان بر ضرورت 
توجه به چرخه کامل پــرورش میگو به عنوان 
هرمزگان  در  سرمایه گذاری  متنوع  فرصت های 

تاکید کرد.
   به گزارش خبرنگاردریا ، فریدون همتی در نشست 

گروه کاری شیلات استان هرمزگان، بر ضرورت توجه 
به چرخه کامل پــرورش میگو به عنوان فرصت های 
متنوع ســرمایه گذاری در هرمزگان تاکید کرد و بیان 
داشت: چرخه پرورش میگو از ظرفیت های مختلفی 
همچون پــرورش لارو، تهیه خوراک میگو، فرآوری، 

بســته بندی و آموزش برخوردار است که هر کدام از 
آنها فرصتی برای ســرمایه گذاری محسوب می شوند.
 وی ادامــه داد: فرصت های ســرمایه گذاری در این 
چرخه باید به طور کامل احصا و معرفی شــود و در 
برنامه ریزی ها مورد توجه قرار گیرد.استاندار هرمزگان 

در ادامه به ظرفیت های شهرک شیلاتی و سایت پرورش 
میگوی سدیج در شهرستان جاسک اشاره کرد و افزود: 
این ســایت دارای ۶1 مزرعه پرورش میگو، ظرفیت  
تولید و پرورش 9 هزار و 800 تن میگو و ایجاد اشتغال 
مستقیم برای ۶00 نفر است و باید به سرعت پیگیری 
و نظــارت لازم جهت واگذاری و بهره برداری از آن با 
سرمایه گذاری بخش خصوصی، صورت گیرد.همتی 
همچنین خواستار اســتفاده از توانمندی شرکت های 
دانش بنیان جهت ارتقای بهره وری مزارع پرورش میگو 

و افزایش تولید در این عرصه شد.

پس از انتشار سلسله گزارش های از مشکلات ساکنان محله خواجه عطا  در  روزنامه دریا ، صورت گرفت 

ورود مدعی العموم به مشکل چندین ساله ساکنان محله خواجه عطا 

استاندار هرمزگان  تاکید کرد 

ضرورت توجه به چرخه کامل پرورش میگو  در هرمزگان

گروه خبر // سه مدرسه در قالب 12 کلاس با حضور مهاجرانی 
معاون برنامه ریزی و توســعه مشارکتهای مردمی سازمان 
نوسازی مدارس کشور در هرمزگان مورد بهره برداری قرار 

گرفت. 
  سه مدرسه در قالب 1۲ کلاس درس با حضور مهاجرانی معاون 
برنامه ریزی و توسعه مشارکتهای مردمی سازمان نوسازی مدارس 
کشور و ناصر فتحی مدیرکل دفتر نظارت سازمان نوسازی مدارس 
و جمعی از مسوولان استانی در روستاهای هرمزگان به بهره برداری 
رسید.مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان در حاشیه 

بهره برداری از این فضاهای آموزشــی گفت: برای ساخت این ٣ 
فضای آموزشی در مجموع ۶0 میلیارد ریال هزینه شده است.سید 
فخرالدین هاشمی افزود: این فضاهای آموزشی شامل مدرسه ۶ 
کلاسه در بخش بیکاه شهرستان رودان، مدرسه سه کلاسه روستای 
خورچاه در شــهر قلعه قاضی و مدرسه سه کلاسه در روستای 
جلابی شهر تخت بندرعباس است.وی بیان داشت: با حمایت ها 
 و پیگیری های همتی  اســتاندار هرمزگان و در بحث مشارکت 
 بنــگاه های اقتصــادی و صنایع بــزرگ اســتان در امر خیر 
مدرســه سازی جهش بزرگی در این راستا صورت گرفته است.
مدیرکل نوســازی مدارس هرمزگان یادآورشد: این سه فضای 
آموزشی نیز با مشارکت شرکت هلدینگ عظام احداث شده است.
در آیین افتتاح این ســه فضای آموزشی، هاشمی در خصوص 
اجرای طرح آجر به آجر نیز اظهارداشــت: این طرح به منظور 
افزایش حداکثری مشارکت های مردمی در استان اجرا می شود که 
بیانگر این بوده هرفرد می تواند حتی با پرداخت هزینه یک آجر 
هم در ساخت مدرسه مشارکت کند. به گزارش فارس ، در سال 
تحصیلی جدید نزدیک به 400 هزار دانش آموز در ســه هزار و 

500 کلاس درس تحصیل می کنند.

افتتاح 3 مدرسه جدید در هرمزگان

براساس دستورالعمل سازمان امور مالیاتی کشور، ثبت نام در نظام مالیات بر ارزش افزوده، کفایت داشته و نیازی به صدور گواهینامه ثبت نام مالیات 
بر ارزش افزوده نمی باشد و ثبت نام های قبلی به عنوان ثبت نام قطعی تلقی می گردد

مودیان محترم مالیاتی ، آیا می دانید؟
نکات مهم اصلاح مواد فصل دوم آیین نامه اجرایی موضوع تبصره )3( ماده 169 قانون مالیات های مستقیم 

روابط عمومی
 اداره کل امور مالیاتی هرمزگان

 گروه خبر // معــاون بهره برداری و 
فاضلاب  و  آب  شــرکت  آب  توسعه 
و وضعیت  آبرسانی  روند  از  هرمزگان 
پیشــرفت فیزیکــی پــروژه های 

شهرستان پارسیان بازدید کرد.
   بــه گــزارش خبرنگار دریا ، ســعید 
 صادقــی ضمن بازدید از پــروژه ها، در 
نشســت هایی با فرماندار، شهردار دشتی 
و اعضای شورای روستاها حضور یافت 
و به بررســی وضعیت آب این شهرستان 
بــا فرماندار  پرداخت.وی در نشســت 
پارســیان گفت: برای بهبود وضعیت آب 
شهرستان پارســیان پروژه های مختلفی 
در دســتور کار اســت که تکمیل آن به 
پایداری آب این شهرستان کمک شایانی 
خواهد کرد.معاون بهره برداری و توسعه 
آب شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان به 
آغاز عملیات سایت نمک زدایی پارسیان 
اشاره کرد و گفت: احداث این آبشیرینکن 
با ظرفیت تولیــد روزانه 1٣ هزار و 500 
متر مکعب بزودی آغاز می شود که تامین 
کننده آب سه شهر و 17 روستای پارسیان 
اجرای خط  بود.صادقی، طــول  خواهد 
انتقال این آبشــیرین کن از اسکله جواد 
الائمه تا مخازن پارســیان را 18 کیلومتر 

عنوان کرد و گفت: برای تکمیل این پروژه 
به 50 میلیارد تومان اعتبار نیاز است.وی 
در ادامه از اختصــاص 1۲ کیلومتر لوله 
برای تکمیل پروژه پیشــو و قاسم آباد ، 
تکمیل و اجرای شبکه توزیع و خط انتقال 
آب روستای حسین آباد و بازسازی شبکه 
توزیع شهرها و روستاهای این شهرستان 
خبر داد، و گفت: تکمیل لوله گذاری خط 
انتقال مجتمع ساحلی، اجرای خط انتقال 
آب از روســتای اکبری تا تمبو، اجرای 
عملیات آبرسانی به روستای حسین آباد 
بوچیر و تکمیــل عملیات احداث مخزن 

شهر دشتی از دیگر پروژه هایی است که 
برای بهبود وضعیت آب این شهرستان در 
دستور کار شرکت آب و فاضلاب است.

معاون بهره برداری و توســعه آب شرکت 
آب و فاضلاب هرمزگان ادامه داد، تکمیل 
عملیات اجرایی خــط انتقال آب دمتیر، 
اجرای خط انتقال روستای پیشو و قاسم 
آباد نیز به بهبود وضعیت آب این مناطق 
کمک شایانی خواهد کرد.گفتنی است، در 
این جلسه از تلاش های حسن قاسم پور 
مدیر امور آب و فاضلاب این شهرستان 

نیز قدردانی شد.

تکمیل آبشیرین کن پارسیان
 نیازمند 50 میلیارد تومان اعتبار

آگهی فقدان سند مالکیت  
نظر به اینکه آقای کامیار معتمدی فرزند عبدالمهدی به موجب دو فقره استشهادیه محلی مدعی شده 
اســت که سند مالکیت پلاک 1471فرعی از 7-اصلی تحت عنوان ششدانگ یک باب مغازه واقع در 
دهبارز رودان بخش ســه بندرعباس که در صفحه 38 دفتر جلد 44 ذیل ثبت 6596 شــماره سریال 
034710 صادر و تسلیم گردیده است به علت جابجایی اثاثیه منزل مفقود گردیده است تقاضای صدور 
سند مالکیت المثنی پلاک فوق برابر ماده 120 آیین نامه قانون ثبت و تبصره های ذیل آن نموده است. 

لذا در اجرای ماده مزبور اعلام می گردد چنانچه هر کس مدعی انجام معامله یا سند مالکیت نزد او می باشد بایستی از تاریخ 
انتشــار این آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را به این اداره ثبت رودان تسلیم و رسید اخذ نماید در صورت عدم 
اعتراض وعدم ارائه ســند مالکیت اداره ثبت اسناد و املاک رودن مطابق ماده 120 آیین نامه مزبور به صدور سند مالیکت 

المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد نمود .126 م/الف
تاریخ انتشار:1399/07/10

یحیی شیروانی- رئیس اداره ثبت  اسناد و املاک رودان

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

فولاد  مدیرعامل   // خبــر  گروه 
در جمع  با حضــور   هرمــزگان 
آتش نشــانان این شرکت ضمن 
تبریک روز ایمنی و آتش نشانی با 
اهدای گل و لوح تقدیر از زحمات 

این فداکاران تقدیر و تشکر کرد.
   به گــزارش خبرنگار دریا ؛ ارزانی 
در جمع آتش نشانان فولاد هرمزگان 
روز آتش نشانی را یک نماد دانست و 
گفت : با توجه به اینکه شما عزیزان 
همیشــه آماده اید تا در مواقع نیاز به 
کمک آســیب دیدگان بشتابید، برای 
شما هر روز، روز آتش نشانی است. 

وی در ا دامه آتش نشــانی را شغلی 
مقدس دانســت که هدف آن  نجات 
جان انســان ها است. ارزانی با اشاره 
به اینکه جایگاه ایمنی و آتش نشانی 
در شرکت نســبت به سالیان گذشته 
ارتقا یافته است گفت: در بازدیدهای 
قبلی مشــکلاتی را از لحاظ شغل و 
مزایای شــغلی مطرح کرده بودید که 
با رفع موانع قانونــی اتفاقات خوبی 
برای شــما عزیزان رقم خورد و سعی 
بر آن شد که نگرانی های شما در این 
حوزه مرتفع گردد. وی در ادامه گفت: 
تا جایی که ضوابــط و قوانین اجازه 

 دهد دریغی وجود ندارد و بنده حمایت 
می کنم.وی ضمن حمایت از ارتقای 
امکانات ورزشی و رفاهی آتش نشانی 

فولاد هرمزگان، از بررســی ساخت 
ســاختمان جدید مرکز آتش نشاني 

همراه با طرح توسعه خبر داد.

 توسط مدیرعامل فولاد هرمزگان صورت گرفت 

تجلیل 
از آتش نشانان فولاد هرمزگان 

آگهی برگزاری فراخوان عمومی مناقصه عمومی ) ارزیابی کیفی و فنی(
فراخوان شماره : 2099092421000025

شرکت گاز استان هرمزگان در نظر دارد فراخوان ارزیابی کیفی جهت برگزاری مناقصه عمومی دو مرحله ای تجدید خرید 
فلومتر آلتراسونیک پرتابل را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به پیمانکار واجد شرایط به شرح  ذیل واگذار نماید: 
1. موضوع مناقصه : خرید فلومتر آلتراسونیک پرتابل به همراه متعلقات و لوازم جانبی 2. مدت قرارداد : 180 روز  تقویمی 
3. اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف : 

بندرعباس- بلوار گاز- شهرک فجر – شرکت گاز استان هرمزگان - دفتر امور قراردادها - تلفن 07632197236 
4. مهلت زمانی دریافت اسناد فراخوان : پس از تاریخ انتشار نوبت دوم آگهی 5. مهلت زمانی ارسال پاسخ فراخوان : حداقل 

14 روز پس از اتمام مهلت دریافت اسناد فراخوان 6. به این مناقصه پیش پرداخت تعلق نمی گیرد.
 7. به منظور ارزیابی مالی پیشــنهادات از دستورالعمل تعیین دامنه قیمت های متناسب پیشنهادی وزارت نفت  استفاده 
می گردد. 8. حداقل رتبه قابل قبول جهت شرکت در مناقصه : قرارداشتن درلیست تامین کنندگان مورد تایید شرکت نفت 
)وندور لیست سامانه EP( 9. ضمناً کلیه مراحل برگزاری فراخوان ارزیابی کیفی از دریافت و تحویل اسناد استعلام ارزیابی 
کیفی تا ارسال دعوتنامه جهت سایر مراحل مناقصه، از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس 
www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در 
ســایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در فراخوان محقق سازند. اطلاعات و اسناد مناقصه 

عمومی پس از برگزاری فرآیند ارزیابی کیفی و ارسال دعوتنامه از طریق سامانه ستاد به مناقصه گران ارسال خواهد شد.

شماره مجوز 1399.3590روابط عمومی شرکت گاز استان هرمزگان نوبت اول : 1399/0۷/10
نوبت دوم : 1399/0۷/15

شرکت ملی گاز ایران
شرکت گاز استان هرمزگان

)سهامی خاص(
نوبت اول
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تاسیس
 تاسیس  شرکت سهامی خاص آروند تلاش شمیل درتاریخ  1399/07/01  به شماره ثبت 20457 به شناسه ملی  14009456536  ثبت و امضا ذیل 
دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع فعالیت :انجام طراحی، محاسبه ، نظارت فنی و اجرای کلیه 
پروژه های عمرانی اعم از فلزی و بتنی، ابنیه سبک و سنگین ، ساخت راه و باند، سد سازی و تاسیسات مربوطه، ساخت راه آهن، مترو، باند فرودگاه، 
برج مراقبت، احداث کانال، احداث تونل، نقشه برداری و تسطیح اراضی، گود برداری، تزریق سیمان و شمع کوبی و شمع ریزی، سدهای خاکی و 
بتنی، بندهای آبی، تاسیسات برقی و مکانیکی ساختمانها و کارخانجات صنعتی و نیروگاهها، سند بلاست و جوشکاری و ساخت انواع سازه های فلزی، 
بّازسازی ابنیه،ساخت و بهره برداری مجتمع خدمات رفاهی و گردشگری و تفریحی،ساخت و بهره برداری پارکینک و حمل و نقل درون شهری،خرید،

فروش،توزیع،تولید،واردات و صادرات و خدمات پس از فروش کلیه کالاهای مجاز بازرگانی و تجهیزات ورزشی،ارائه خدمات مسابقات ورزشی،برگزاری سمینار و همایش 
ها،ساخت و احداث پروژه های عمرانی ورزشی و گردشگری و تفریحی،اخذ و اعطای نمایندگی شرکت های معتبر داخلی و خارجی،اخذ وام و تسهیلات بانکی به صورت 
ارزی و ریالی از کلیه بانک ها و موسسات مالی و اعتباری داخلی و خارجی،گشایش اعتبارات و ال سی برای شرکت نزد بانکها،ترخیص کالا از کلیه گمرکات داخلی،ایجاد 
شعب و نمایندگی در سراسر کشور،برپایی غرفه و شرکت در کلیه نمایشگاههای معتبر داخلی و خارجی و بین المللی،عقد قرارداد با کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی،، شرکت 
در کلیه مناقصات و مزایدات دولتی و خصوصی. درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : 
استان هرمزگان ، شهرستان بندرعباس ، بخش مرکزی ، شهر بندرعباس، محله گلشهر شمالی ، خیابان ایثار ، کوچه جنت ، پلاک 0، ساختمان )ساغر5( ، طبقه دوم ، واحد 
2 کدپستی 7915874473 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 1,000,000 ریال نقدی منقسم به 100 سهم 10000 ریالی تعداد 100 سهم آن با نام عادی مبلغ 
1000000 ریال توسط موسسین طی گواهی بانکی شماره 22-101/4600 مورخ1397/12/09 نزد بانک صادرات شعبه شقایق با کد 4600 پرداخت گردیده است اعضا هیئت 
مدیره آقای فرهنگ محمودی به شماره ملی 2390497055 و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت 2 سال و به سمت مدیرعامل به مدت 2 سال آقای عبید آزادی به شماره 
ملی 2391783191 و به سمت رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال آقای عماد آزادی به شماره ملی 2391792018 و به سمت نایب رئیس هیئت مدیره به مدت 2 سال آقای 
عبدالعظیم محمودی به شماره ملی 5379684041 و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت 2 سال آقای کاظم امیری شمیلی به شماره ملی 5379940641 و به سمت عضو 
هیئت مدیره به مدت 2 سال دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه 
های عادی و اداری باامضاءمدیرعامل و رئیس هیات مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد اختیارات مدیر عامل: طبق اساسنامه بازرسان آقای محمد جعفری به شماره 
ملی 2392070814 به سمت بازرس علی البدل به مدت یک سال مالی آقای محمدمهدی نیک اعتقاد به شماره ملی 3782417461 به سمت بازرس اصلی به مدت یک 
سال مالی روزنامه کثیر الانتشار دریا جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. )1005437(

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

آگهی تغییرات شرکت حافظان محیط زیست سورو شرکت تعاونی 
به شماره ثبت 1673 و شناسه ملی 14005291759

مدیــره  هیئــت  صورتجلســه  اســتناد  بــه   
مــورخ1398/06/31 که طی نامه شــماره 3029 
مورخ1398/7/6 به تاییــد اداره تعاون ، کار و رفاه 
اجتماعی شهرستان بندرلنگه رسیده است تصمیمات 
ذیل اتخاذ شــد : - ســمت اعضا هیئت مدیره به 
قرار ذیل تعیین گردیــد : آقای احمد عبدالهی به 
شماره ملی 3440535509 به سمت مدیرعامل و 

رئیس هیئت مدیره آقای محمد عبدالهی به شماره ملی 3430093228 
به سمت نائب رئیس هیئت مدیره آقای عبداله عبدالهی به شماره ملی 
3441175808 به سمت منشی هیئت مدیره آقای عبدالرحمن به شماره 
ملی 3440535983 به سمت عضو هیئت مدیره )عضوعلی البدل ( آقای 
بهمن عبدالهی به شماره ملی 3430139171 به سمت عضو هیئت مدیره 
)عضوعلی البدل( - کلیه قراردادها و اسناد تعهد آور از قبیل چک، سفته و 
برات و اوراق بهادار با امضای نائب رئیس هیئت مدیره به اتفاق مدیرعامل 
همراه با مهر شــرکت معتبر خواهد بود و اوراق عادی و نامه ها با امضا 

مدیرعامل و با مهر شرکت معتبر خواهد بود. )1005447(

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان مرجع 
ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندر لنگه

آگهی تغییرات شرکت مسکن کارکنان آموزش و پرورش منطقه ای بندر 
خمیر شرکت تعاونی به شماره ثبت 4737 و شناسه ملی 10800075368 

به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ1399/03/10 
که طی نامه شماره 203 مورخ1399/03/11 به تائید 
اداره تعاون ، کار و رفاه اجتماعی شهرســتان خمیر 
رسیده اســت تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - سمت 
اعضا هیئت مدیره به شــرح ذیل تعیین گردیدند: 
- آقای ادریس بازماندگان خمیری به شــماره ملی 
5549907569 به سمت رئیس هیئت مدیره - آقای 

سیدیوســف قتالی به شــماره ملی 5549871701 به سمت نائب رئیس 
هیئت مدیره - آقای عدنان هاشــمی نیا به شماره ملی 5549961156 به 
سمت منشی هیئت مدیره - آقای سید محمد طیب دانش به شماره ملی 
3440520791 به سمت مدیرعامل )خارج از اعضای هیئت مدیره( - کلیه 
قراردادها و اســناد تعهدآور از قبیل چک ، سفته و برات و اوراق بهادار با 
امضای مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره و در غیاب رئیس هیئت مدیره با 
امضاء نائب رئیس هیئت مدیره و اوراق عادی و اداری و نامه ها با امضاء 

مدیرعامل همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. )1005467(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان اداره 

ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس 

آگهی تغییرات شرکت کوهان پارس بندر شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 10835 و شناسه ملی 10800132042 
به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ1399/02/30 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 

- سمت اعضای هیئت مدیره به قرار ذیل تعیین گردید : خانم زهرا احمدی طیفکانی به کدملی 5370025045 به سمت مدیر عامل و عضو هیئت 
مدیره آقای حسین احمدی طیفکانی به کد ملی3392451800 به سمت رئیس هیئت مدیره آقای میلاد خوبشکار به کدملی 3380623601 به سمت 
نایب رئیس هیئت مدیره - کلیه اسناد مالی و اوراق بهادار بانکی و قراردادهای تعهدآور و نامه های اداری شرکت با امضاء نایب رئیس هیئت مدیره 

و مهر شرکت معتبر خواهد بود.)1005457(

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

آگهی تغییرات شرکت کوهان پارس بندر شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 10835 و شناسه ملی 10800132042 
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ1399/02/30 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 

- تعداد اعضای هیئت مدیره از 4 نفر به 3 نفر کاهش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید . )1005454(

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

آگهی تغییرات شرکت راز آوران کارون شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 14714 و شناسه ملی 10800174188 
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ1398/09/05 تصمیمات ذیل اتخاذ 
شــد : - موارد ذیل به موضوع شرکت الحاق و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید: 
 انجام عملیات ,بارشماری,صفافی,باربندی,باربری بوسیله حمل دراسکله,اماکن,انبارها و
محوطــه های بندری انجام امور بازرگانی و ترخیص کالا و واردات وصادرات-انبارداری 
کلیه کالاهای مجاز با رعایت قوانین و مقررات جاری کشوردرصورت ضرورت قانونی 
انجام موضوعات پس از اخذ مجوزهــای لازم از مراجع ذیصلاح ثبت موضوع فعالیت 

مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمیباشد . )1005434(
   اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس

خبر

اهمیت معادن گوگرد بندر خمیر در تاریخ اقتصادی این شهر

گروه گزارش// بندرخمیر از بنادر مهم جنوب ایران 
است که دارای معادن فراوانی بوده و می باشد.

    ممکن است مکان های زیادی در جنوب ایران 
معدن خیز باشند، اما چون صادرات آن معادن برای 
استخراج مقرون به صرفه نبوده است، لذا نامی از آن 
معادن و مکان هایی که معادن در آن ها قرار گرفته، 
به میان نیامده است. راه های دریایی و نزدیکی به 
دریاهای آزاد از جمله مزایایی است که صدور معدن 
را تســهیل می نماید. استخراج معدن در گذشته و 
اکنون نیاز به نیروی کار و سرمایه زیاد داشته است و 
دولت ها نیز بابت مالیات و مبالغی که از استخراج و 
صدور معادن به دست آورده و به خزانه دولت واریز 
می گردید، تلاش داشتند از استخراج معادن حمایت 
نمایند. وجود معــادن اعم از معدن گچ، نمک و به 
ویژه گوگرد در کوه های بندر خمیر و مناطق اطراف 
باعث گردید تا سرمایه گذاران داخلی و خارجی در 
بســتر تاریخ و به ویژه از دوره صفویه به بعد اقدام 
به اجاره نمودن بندرخمیر نمایند. سیستم اجاره داده 
شدن مکان هایی نظیر بندرخمیر، بندرعباس، میناب 
و جزیره قشــم در دوره قاجار وجود داشته است. 
در مکتوبات داخلی و خارجی و در سفرنامه های 
متعــدد از معادن بندرخمیر و به ویژه معدن گوگرد 
این شهر تاریخی سخن به میان آمده است. در ادوار 
 گذشته معادن گوگرد بندرخمیر باعث گردیده بود تا 
کار آفرینی در بندر خمیر به خوبی صورت گرفته و در 
برخی ازمنه تاریخی بیشتر مردم بندر خمیر در معدن 
گوگرد این بندر به کار اشتغال داشتند. این نوشتار که 
با حمایت فرهنگی شورای اسلامی شهر بندرخمیر و 
شهردار فرهنگ دوست و پر تلاش این شهر جناب 
 آقای مهندس جواد محمودی به رشــته تحریر در 
می آید، در نظــر دارد به اهمیــت معادن گوگرد 
بندر خمیر در تاریخ اقتصــادی این بندر پرداخته 
و نشــان دهد که گوگرد بندر خمیر همواره برای 
اجــاره داری این بندر اهمیت اساســی داشــته 
اســت و اجاره داران داخلــی و خارجی در بندر 
خمیر در بســتر تاریخ و به ویژه در دوره قاجاریه 
حضور داشــته و تلاش می کردند از دربار قاجار 
مجوز اجــاره بندرخمیر را هماننــد مجوز اجاره 
ســایر بنادر و جزایر خلیج فارس دریافت دارند.
 در ادوار متعــدد تاریــخ ایــران، بنــادر مختلف 
خلیج فارس به دلایل متعدد مورد توجه بوده اند. 
در اواخر دوره صفویه و دوره افغان ها به ســبب 
اســتخراج معادن گوگردی که در کوه های اطراف 
بندر خمیر به خوبی یافت می شــد، منطقه خمیر 
اهمیت بســیار یافت و کارگــزاران حکومتی هر 
گونه استخراج و صادرات آن را به شدت زیر نظر 

داشتند.)فلور، 1٣۶7، ص 155( هر چند ویلم فلور 
اواخر دوره صفویه را بــرای اهمیت یافتن معادن 
گوگرد بنــدر خمیر نزد کارگزاران حکومتی تعیین 
می کنــد، اما معادن گوگرد این بندر در ادوار پیش 
از آن نیز شناخته شــده بود. در دروه هرج و مرج 
پس از افغان ها، خمیر به پایگاه اعراب هوله برای 
حمله به بندرعباس تبدیل گردید. با روی کار آمدن 
سلســله قاجار، خمیر به همراه بندرعباس، میناب 
و قشــم به مبلغ ۶000 به اجاره امامان مســقط 
در آمد و این وضعیت تا اواســط دوره ناصری به 
طول انجامید.)سدیدالســلطنه، 1٣۶٣، ص 199( 
سیستم اجاره داری به این دلیل برای شاهان قاجار 
اهمیت داشت که اجاره داران مکلف بودند در قبال 
 هزینه ای که به خزانه دولت مرکزی در ایران واریز 
می کنند، به عمران و آبادانی مکان های تحت اجاره 
نیز اقدام نموده و برای مردم بومی نیز اشتغال ایجاد 
می نمودند. نیاز مالی حکومت قاجاریه باعث ایجاد 
سیستم اجاره داری در بندر خمیر و سایر نقاط ایران 
گردیده بود. اما با تحقیقات صورت گرفته مشخص 
گردید که اجاره داران بندرخمیر تلاش مســتمری 
برای آبادانی این بندر و ایجاد تاسیسات در این شهر 
تاریخی نداشته اند.امامان مسقط که سیستم اجاره 
داری و اجاره نمودن بنادر و شــهرهای متعدد را 
در خلیج فارس و دیگر نقاط را مد داشــتند، برای 
اجاره نمودن بنادر و جزایــر ایرانی خلیج فارس 
اهمیت ویژه ای قائل بودند. به همین دلیل همواره 
نمایندگان و ســفرای امامان مسقط به دیار شاهان 
قاجاری جهت اجاره داری بنادر و جزایر در رفت 
و آمد بود.  بندر خمیر برای امامان مســقط بیشتر 
بــه علت وجود معادن گوگرد بود. که از آنجا به به 
نقاط گوناگون صادر می شد و مالیاتی از مردم اخذ 
می کردند. پس از اخراج نیروهای امامان مسقط در 
ســال 1۲85، خمیر به افراد متعدد به عنوان اجاره 
یا تیول واگذار می شد.)سدیدالسلطنه، 1٣۶٣، ص 
10( با استقرار حکومت پهلوی رسم اجاره داری از 
بین رفت و خمیر به صورت مستقیم از بندرعباس 
اداره می شــد. اما همواره در اســناد و مکتوبات  
ســیاح، جهانگرد، نقشه نگار و ریاضی دان آلمانی 
به نام کارستن نیپور نیز که در سال 17۶۲م مطابق 
117۲ قمری از طــرف دولت دانمارک ماموریت 
یافت، جهت تهیه نقشه، گزارشی از سواحل و بنادر 
شمالی و جنوبی خلیج فارس تهیه کند از بندرخمیر 
بازدید کرده و اتفاقا بازدید ایشان مصادف با کوچ 
اکثریت قریب به اتفاق ســاکنان عرب این بندر به 
بنادری مانند کویت، بحرین و امارات متحده عربی 
بوده اســت. نیپور قصری را کــه متعلق به یکی از 
شیوخ خمیر بوده بر بالای یکی از تپه ها مشاهده و 
در ارتباط با شغل مردم خمیر در آن زمان گزارش 
کرده است که اغلب ساکنین به صدور گوگرد اشتغال 

داشته اند. این مهم به خوبی می رساند که در اواسط 
ســده هیجدهم که هنوز سلســله قاجار در ایران 
سر کار نیامده بوده و سیســتم اجاره داری وجود 
نداشت، بیشتر افراد ساکن در بندرخمیر به استخراج 
 و صدور گوگرد اشتغال داشــتند، اما نیپور عنوان

 نمــی دارد که به کجا و به چه وســیله ای گوگرد 
را صــادر می کردند. معادن گوگرد بســیار هم پر 
خطــر بود و کار در این معادن مشــکلات زیادی 
ممکن بود برای ساکنین ایجاد نماید.محمد ابراهیم 
کازرونــی از دیگر  نویســندگانی کــه اطلاعاتی 
خوبی از دوره قاجار در ارتباط شــهر بندر خمیر 
و معادن گوگرد این شــهر و اشتغالی که این معادن 
در شــهر بندر خمیر ایجاد کرده بود، دارد. محمد 
ابراهیــم کازرونی متخلص به نــادری وقایع نگار 
و منشــی دربار محمد شــاه قاجار که در ســال 
1۲5۶ قمری با یک ماموریت سیاســی به مناطق 
 خلیج فارس ســفر نمود در ارتباط با بندر خمیر 
می نویسد، بندر خمیر از مضافات بندر عباسی است 
که جمعیت آن چهارصد خانوار می باشــد. منازل 
مسکونی آن جا از چوب درخت نخل ساخته شده 
بودند و سید سعیدخان که نماینده شیخ سیف عمانی 
بوده، به منظور حفظ قلعه که توسط آن ها بازسازی 
شده به اهالی بندرخمیر اجازه ی ساختن بناهایی 
از ســنگ و گچ نمی دادند. در زمان حضور محمد 

ابراهیم کازرونی در بندرخمیر، ساکنان آن جا همگی 
کارگران روزمزد و کارگر فردی به نام سرکار بیگلر 
بیگی بوده اند که در آن زمان معادن گوگرد آنجا را 
اجــاره کرده بود و بخاطر نفوذی که بیگلربیگی در 
دستگاه حکومتی داشته، برای رفاه حال مردم خمیر 
در حدود دو هزار اصله درخت نخل و گوسفندان 
و شترانی را که داشته اند از مالیات معاف کرده بود.
) قتالی، دانشنامه بندرخمیر، ج1، ص7٣( بنابراین 
اجاره کننــدگان معادن گوگــرد در بندرخمیر از 
نیــروی کار بومی خود بندرخمیر و مناطق اطراف 
در استخراج این معادن استفاده می کردند. مشخص 
نیســت که اجاره کنندگان طبق قوانین اجاره داری 
مکلف به استفاده از نیروی بومی در معادن گوگرد 
بودند و یا به تشخیص خودشان و مقرون به صرفه 
بودن استفاده از کارگران بومی اقدام به بکارگیری 
نیروهــای بومی می نمودند. گاها اجاره داران بندر 
خمیر از نفوذ خــود در مرکز ایالت فارس و مرکز 
کشور استفاده نموده و معافیت های مالیاتی نیز برای 
ترقی و پیشــرفت بندر خمیر برای مردم این بندر 
اخذ می کردند. در مجموع در زمان ناصرالدین شاه 
بندر خمیر و مناطق تابعه سال ها در اجاره سلطان 
عمان بود که پس از طی قراردادی ٣0 ساله به سید 
ســعیدخان واگذار گردید. در سال 1٣۲0 قمری 
خازن الدوله پسر امین السلطنه بندر خمیر را تیول 

خود قرار داد و آن را به معین التجار اجاره داد. در 
تمامی این دوران معادن گوگرد بندرخمیر نقش مهمی 
 در تاریخ اقتصادی و اشتغالزایی در این بندر ایجاد 
می نموده اســت. اجاره داران بندر خمیر به خوبی 
واقف بودند که معادن گوگرد بندر خمیر می تواند 
برای آنها سود آور باشد. البته شاهان قاجار نیز به 
افراد مشخصی معادن بنادر و جزایر خلیج فارس و 
از جمله بندر خمیر را اجاره می دادند. سدیدالسلطنه 
کبابی که در مکتوبات خود به مســائل اقتصادی 
خلیج فارس و بندرخمیر همواره توجه داشته است، 
در ارتباط با معادن گوگرد این شهر نیز مباحثی را 
عنوان داشته است و بیان می دارد، خمیر تا اواسط 
دوره قاجار به دلیل استخراج گوگرد،  نمک و گچ 
 از معادن اطراف، منطقه ای مهاجر پذیر بود و حتی 
عــده ای از بلوچســتان و ایالت فــارس به آنجا 
مهاجرت کردند)سدیدالسلطنه، 1٣۶٣، ص 5۲4( از 
این دوره به بعد با توقف استخراج و صادرات مواد 
معدنی روند مهاجرت پذیری نیز متوقف گردید. این 
مهم به خوبی می رساند که وجود معادن گوگرد در 
کنار سایر معادن در بندرخمیر تا چه حد در افزایش 
جمعیت، مهاجر پذیری و تاریخ اقتصادی بندرخمیر 
نقش داشته است. البته در دوران کنونی معادنی نظیر 
سیمان و گچ دوباره در مهاجر پذیری بندرخمیر و 

افزایش جمعیت آن تاثیر گذار شدند.  

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354

مدیر ستاد هماهنگی کانون های مساجد هرمزگان: 
کانون های مساجد 

برای دریافت مجوز جدید الکترونیکی اقدام کنند 
  گروه خبر // مدیر ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری 
مساجد استان هرمزگان با اشاره به اینکه بزودی مجوزهای قدیمی 
کانون های فرهنگی هنری مساجد از درجه اعتبار ساقط می شود، 
گفت: مدیران کانون ها برای دریافت مجوز جدید الکترونیکی در 
اســرع وقت اقدام کنند.  حجت الاسلام »احمد پهلوانی« در جمع 
مدیران، ائمه جماعات و مســئولان واحــد خواهران کانون های 
فرهنگی هنری مســاجد بخش بیکاه، ضمن قدردانی از خدمات 
موثر کانون های این بخش، به تشریح موضوع تصویب اساسنامه 
ســتاد هماهنگی کانون ها اشــاره و اظهار کرد: اساسنامه ستاد 
هماهنگی کانون های فرهنگی هنری مســاجد کشور سال گذشته 
در شورای عالی انقلاب فرهنگی به تصویب رسید.وی افزود: هم 
اکنون و با تصویب اساسنامه، ستاد هماهنگی کانون های مساجد 
به عنوان تشکیلاتی غیردولتی غیرانتفاعی دارای یک چهار چوب 
منظم و قانون مند شــده اســت. مدیر ستاد هماهنگی کانون های 
فرهنگی هنری مســاجد استان هرمزگان با اشاره به اینکه بزودی 
مجوزهای قدیمی کانون های فرهنگی هنری مســاجد از درجه 
اعتبار ساقط می شود، عنوان کرد: مدیران کانون ها برای دریافت 
مجوز جدید الکترونیکی در اسرع وقت اقدام کنند.وی با بیان اینکه 
مدیران کانون ها باید برای اخذ مجوز الکترونیکی جدید، اطلاعات 
و مــدارک ارکان کانون را در کارتابل خود کانون بارگذاری کنند، 
تصریح کرد: مجوزها در کمتر از یک روز صادر می شوند. حجت 
الاســلام پهلوانی ابراز امیدواری کرد که تا پایان سال جاری همه 
هزار و 50 کانون فرهنگی هنری مساجد استان هرمزگان موفق به 
دریافت مجوز جدید الکترونیکی باشند.به گزارش  شبستان ، وی 
خاطرنشان کرد: سال گذشته به کانون هایی که در طرح ملی فهما 
موفق به کسب امتیاز بالای هشت هزار شده بودند بین چهار تا 70 

میلیون ریال سرانه پرداخت شد.

ساخت دستگاه خشک کن خرما در هرمزگان 
  گروه خبر // دستگاه خشک کن تونلی خرما با استفاده از نور 
خورشید توســط محقق مرکز تحقیقات کشاورزی و منابع طبیعی 
هرمزگان ساخته شد. به گزارش خبرنگار دریا ؛ ایران محمدپور، 
محقق و سازنده دستگاه خشک کن تونلی خرما گفت: این دستگاه 
قــادر به کاهش رطوبت خرما از 40 به ۲٣ درصد در یک روز با 
استفاده از نور خورشید است.محمدپور با بیان اینکه هر سال حدود 
نیمی از محصول خرمای برداشت شده از نخلستان های هرمزگان 
به دلیل رطوبت بالا و اســتفاده از روش های سنتی برای خشک 
کردن تبدیل به خوراک دام می شــود، افزود: ساخت این دستگاه 
بسیار کم هزینه است و استفاده از آن ضایعات خرما را به حداقل 
میزان ممکن کاهش می دهد.او گفت: نمونه آزمایشــی دســتگاه 
خشک کن تونلی خرما به طول ۶ متر ساخته شده است و امکان 
افزایش ابعاد آن نیز وجود دارد.سالانه حدود 140 هزار تن خرما 
از ٣٣ هزار هکتار نخلستان های استان هرمزگان برداشت می شود 

که ۲0 درصد آن به خارج از کشور صادر می شود.

بازیافت نباید یک شعار باشد
واحد آموزش  باید تلاش کنیم یک فرهنگ شود 

سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

آگهی تغییرات شرکت حافظان محیط زیست سورو شرکت تعاونی به شماره ثبت 1673 و شناسه ملی 14005291759 
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ1398/06/31 که طی 
نامه شماره 3029 مورخ1398/7/6 به تایید اداره تعاون ، کار و رفاه اجتماعی شهرستان 
بندرلنگه رسیده است تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - اعضا هیئت مدیره برای مدت سه 
سال به قرار ذیل انتخاب گردیدند: آقای احمد عبدالهی به شماره ملی 3440535509 
آقای محمد عبدالهی به شماره ملی 3430093228 آقای عبداله عبدالهی به شماره ملی 
3441175808 آقای عبدالرحمن به شماره ملی 3440535983 )عضوعلی البدل ( آقای 
بهمن عبدالهی به شماره ملی 3430139171 )عضوعلی البدل( - خانم عایشه سرآسان 

به شــماره ملی 3489282205 به عنوان بازرس اصلی ، آقای علی عبدالهی به شــماره ملی 3440534707 
7974151343 به عنوان بازرس علی البدل برای یک سال مالی انتخاب شدند . )1005446(

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان 
مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندر لنگه

آگهی تغییرات شرکت کوهان پارس بندر شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 10835 و شناسه ملی 10800132042 
به اســتناد صورتجلســه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ1399/02/30 

تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 
- اعضاء هیئت مدیره برای مدت دو ســال به قرار ذیل انتخاب گردیدند: خانم زهرا 
احمدی طیفکانی به کدملی5370025045 آقای حسین احمدی طیفکانی به کدملی 
3392451800 آقای میلاد خوبشــکاربه کد ملی3380623601 - خانم طیبه رستمی 
ســیاهوئی به کدملی 3380623601به ســمت بازرس اصلی و آقای مسعود ملاحی 
کلاهی کد ملی3380271594 به ســمت بازرس علی البدل برای مدت یکسال مالی 

انتخاب شدند.
 - روزنامه دریا جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. )1005449(

 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس
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کارت شناسایی و سندمالکیت خودرو لانسر
به شماره پلاک 11454 تاکسی منطقه آزاد قشم 
 شماره موتور jc4610   شماره شاسی 736365 

رنگ نقره ای مدل  2007مالکیت وحید رضا زرگران 
مفقود شده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

مفقودی نوبت دوم



 امام حسین )ع( : با گذشت ترین مردم کسی است که در عین توانایی 
) روضه بحار ج 2 ص 121(چشم پوشی کند

ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : روزنامه منطقه جنوب کشور
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
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بوشهر     سیدحسین جعفری             09177746020

سرویس شهرستانها : سعیده دبیری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی
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 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

Rooznameh_darya : اینستاگرام

گروه خبر // معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
هرمزگان از راه اندازی ناحیه صنعتی فرآورده های نفتی 
در بندرعباس خبر داد و گفــت: راه اندازی این ناحیه 
صنعتی پس از پیگیری های مستمر در سطح ملی با اخذ 

مجوزهای قانونی به ثمر نشسته است. 
   ایرج حیدری در نشســتی در همین رابطه اظهار داشت: این 

ناحیه صنعتی با هدف استقرار و ساماندهی صنایع پایین دستی 
مرتبــط با تولید فرآورده های نفتی راه اندازی می شــود.وی 

افزود: با راه اندازی ناحیه صنعتی فرآورده های نفتی بندرعباس 
 بســیاری از مشــکلات واحد های صنعتی مرتبــط با تولید 

فرآورده های نفتی در زمینه دریافت خدمات و زیرساخت ها 
مرتفع می شود . حیدری تاکید کرد: شرکت شهرکهای صنعتی 

هرمزگان هر چه سریعتر با همکاری دستگاه های اجرایی ذیربط 
اقدام به ایجاد زیرساخت هایی نظیر برق، گاز و آب در این ناحیه 
 صنعتی کند. به گزارش ایرنا ؛ این مقام مســوول بیان داشت: با 
راه اندازی این ناحیه صنعتی زمین ها و صنایع همجوار پالایشگاه 
بندرعباس نیز سازماندهی می شوند و ایجاد ظرفیت های جدید 

تولید و اشتغال از دستاوردهای اجرای این طرح است.

ناحیه صنعتی فرآورده های نفتی در بندرعباس راه اندازی می شود

 در صورت اضطرار برای روشن کردن آتش اطراف محل 
را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

فراخوان مزایده خودرو هاي مستعمل اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعي استان هرمزگان 
این اداره کل در نظر دارد به شرح جدول ذیل خودرو هاي مستعمل خود را از طریق مزایده عمومي به فروش برساند متقاضیان جهت دریافت اوراق مزایده 
به سامانه تدارکات الکترونیکي به آدرسhttps://eproca.setadiran.ir به شماره مزایده 1099003594000001 مراجعه وبعد از دریافت اوراق مزایده 

از طریق سامانه پیشنهاد قیمت ومستندات مریوطه خود را بصورت جداگانه براي هر اتومبیل درموعد مقرردر سامانه مذکور بار گزاري نمایند .

تاریخ انتشارآگهي  مزایده در روزنامه:1399/07/10    مهلت دریافت اسناد مزایده از سامانه ستاد :از تاریخ1399/07/12به مدت 10روزکاري 
مورخ 1399/07/23  مهلت بارگذري  اسناد مزایده در سامانه ستاد  :تا1399/07/24 

- زمان بازگشایي اوراق مزایده   مورخ1399/07/27راس ساعت 10صبح در محل اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعي  
- زمان اعلام به برنده مورخ 1399/07/28   -  زمان بازدید :از 1399/07/12همه روزه بجز روزهاي تعطیل در ساعات اداري 

 آدرس بازدید خودرو ها:ابتدایي بلوار امام حسین مجتمع ورزشي کارگران ضمناً رعایت موارد ذیل الزامي مي باشد :
1- برگزاري مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکان الکترونیکي دولت مي باشد وکلیه مراحل فرآیند مزایده شامل دریافت اسناد پرداخت تضمین 

مزایده،پرداخت وتحویل کالا در بستر سامانه ازاین طریق امکان پذیر مي باشد.
 )اصل فیش واریزي به این اداره کل واحد امور مالي در پاکت دربسته تحویل نمایند در زمان مقرر(

2- علاقمندان به شرکت در مزایده مي بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهي الکترونیکي )توکن(با شماره هاي ذیل تماس حاصل نمایند : مرکز 
پشتیباني و راهبري سامانه :41934-021   اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایراستانها،در سایت سامانه )https://eproca.setadiran.ir ( بخش 

ثبت نام /پروفایل مزایده گرموجود است .
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گروه خبر // عضو شــورای اسلامی شهر 
بندرعباس گفت: تیم فوتبال شــهرداری 
بندرعباس در لیگ دو فوتبال کشــور در 
فصل قبل مسابقات جایگاه پنجم را به دست 
آورد که جــای قدردانی از بازیکنان و کادر 

فنی و مد یریت سازمان دارد.
   به گزارش خبرنگار روزنامه منطقه جنوب 

کشوردریا، اســماعیل بواشه در نطق پیش 
از دســتور یکصد و نود و چهارمین جلسه 
رسمی شورای اســامی شهر بیان کرد: تیم 
فوتبال شــهرداری بندرعباس تا اوایل فصل 
در رده چهاردهم جدول بود که توانســت در  
در پایان مسابقات درلیگ دو فوتبال کشور 
جایگاه پنجم را به دست آورد که این نتایج، 
حاصل اعتماد بــه کادر فنی بومی بود.نائب 
رئیس کمیسیون فرهنگی اجتماعی شورای 
اسامی شــهر بندرعباس با اشاره به استفاده 
از ظرفیت بازیکنان و کادر فنی بومی  گفت: 
این نشان دهنده این است که اگر از بازیکنان 
و کادر فنــی بومی و توانمند اســتفاده کنیم 
شاهد اتفاقات خوبی خواهیم بود و با توجه 
 به شــرایط اقتصادی ، نیروهای بومی کمک 
می کنند تا  هزینه های تیم نیز بسیار کاهش 

یابد. این عضو شورای شهر بندرعباس افزود: 
اما موضوع مهم و اساسی این است که ۴۰ روز 
دیگر مسابقات شروع می شود که هنوز کار 
انتخاب و جذب بازیکنان انجام نشده است 
و یا اینکه قراردادهای لازم با بازیکنان منعقد 
نگردیده است، از مدیریت سازمان فرهنگی 
و ورزشی شــهرداری می خواهیم که اگر به 
دنبال نتایج مثبت و اثر بخش هستیم این کار 
سریعاً صورت پذیرد. بواشه بیان کرد: مشکل 
اساســی این است که مطالبات دو فصل قبل 
 بازیکنان کامل پرداخت نشده و هر روز شاهد 
هستیم علیرغم  تاش ها و نتایج خوبی که 
داشــته اند در راهروهای شهرداری به دنبال 
مطالبات خود هستند که این زیبنده وشایسته 
نیســت و هربار تنها ۵ درصد پرداخت می 
شــود که در طول این چند ماه تنها 3 الی ۴ 

میلیون تومان دریافت نمودند، که انشــاالله 
ریاست ســازمان با یک جلسه اضطراری 
مشکل  مالی بازیکنان این تیم را حل خواهند 
کرد.نائب رئیس کمیسیون فرهنگی اجتماعی 
شــورای اسامی شــهر بندرعباس تصریح 
کرد: حدود 2-3 ســالی است که مطالبات 
کادرفنی و مربیان مدرسه فوتبال شهرداری 
بندرعباس نیز هنوز بطور کامل پرداخت نشده 
است. بواشــه گفت: اما امیدوارم تغییرات در 
مدیریت سازمان فرهنگی، ورزشی شهرداری 
بندرعباس به سمت خدمت صادقانه به مردم 
و به دور از ریخت و پاش های شــهرداری 
باشد و باید نگاه انقابی  و جهادی و در جهت 
جلوگیری از فساد در شهرداری نهادینه شود. 
تا همه بتوانیم خدمت بی منت به مردم عزیز 

بندرعباس ارائه کنیم.

گروه خبر //نایب رئیس وشورای اسلامی 
و  باید مشاهیر  بندرعباس گفت:  شــهر 
شعرای عرفانی و هویت ساز خود را جدی 
بگیریم و نمی توان از تقاضای نسل جوان 

در این خصوص به راحتی گذشت.
  به گزارش خبرنگار روزنامه منطقه جنوب 
کشــور دریا؛ فیصل دانش در نطق پیش از 
دســتور  خود در یکصد و نود و چهارمین 
جلســه رسمی شورای اســامی این شهر 
اظهار کرد: 8مهر،  روز جهانی مولانا است 
و صحبت از مولانایی می کنیم که در ایران 
مظلوم واقع شــده و به صورت رسمی هیچ 
 بزرگداشت و مراسم جدی برای آن برگزار 
نمی شود .وی افزود : باید بپذیریم که جامعه 
و جوانان ما به دنبال مولانا هستند و به دنبال 
مولانا بودن به دنبال عرفان بودن هســتند، 
ما باید بحث مولانا را درمســیر درســتی 

قــرار دهیم تا جوانان با پیــروی از آن در 
مسیر اخاق قرار گیرند.فیصل دانش گفت: 
کشوری مانند ترکیه مولانا را متعلق به خود 
می داند و با برگزاری جشــن های بزرگ، 
صنعت گردشگری خود را نیز از این موضوع  
رونــق می دهد ، در صورتي که ما مولانا و 
تفکر غني عرفاني او را رها کرده ایم که این 
روش از نظــر بخش بزرگی از جامعه قابل 
پذیرش نیست. نایب ریس شورای اسامی 
شهر بندرعباس گفت: اعتقاد دارم  سازمان 
فرهنگی ورزشی شهرداری در این زمینه باید 
ورود جدی تری کنــد و فعالیت قابل تری 
داشته باشد. همچنین معتقدم خیابانی را به نام 
مولانا در شهر بندرعباس باید داشته باشیم، 
که امیدوارم کمیسیون فرهنگی شورای شهر 
در این خصوص وارد عمل شود.نایب رئیس 
شورای شهر بندرعباس در ادامه با اشاره به 

اینکه هم اکنون بدترین دوران ورزش استان 
را ســپری می کنیم، افزود: اوضاع ورزش 
بدلیل ضعف مدیریت خراب است و سامت 
جامعه نیز بدلیل عملکــرد اداره ورزش و 
جوانان به خطر افتاده است، اداره ورزش و 
جوانان واقعا منفعل است و در سکوت کامل 
بســر می برد.دانش ادامه داد: اداره ورزش 
و جوانان نتوانسته برای ورزش استان مفید 
باشــد، این اداره مصالح ورزشی را قربانی 

مصالح سیاسی کرده است.
اداره ورزش و  مدیریــت  افــزود:    وی 
جوانان براي بقاء خود درحال برنامه ریزي 
و رایزني اســت و در این میان این ورزش 
اســت که لطمه خورده و قرباني می شود.
دانــش ادامــه داد: اداره ورزش و جوانان 
 برخي هیئت هــای ورزشــی را گروگان 
می گیرد تا با سیاسیون معامله کند.هیئت های 

ورزشــی برگ برنده ای برای امتیاز گرفتن 
از سیاسیون شده اســت.این عضو شورای 
 شــهر بندرعباس تصریح کرد: چرا روسای 
هیئت های ورزشی ما سیاسی هستند؟ چرا 
به نظرات تخصصــی اهالی ورزش اهمیت 
داده نمی شــود؟ چرا کارشناسان ورزش ما 
نباید رئیس هیئت باشند؟ چرا توجه کافي 
و درستي به باشگاههاي ورزشي نمي شود؟  
  وی افــزود، متاســفانه انتخابات مجامع 
ورزشــي به گونه ای مهندسي می شود که 
مدیر دســتگاه براي بقــای مدیریتی خود 
بتواند از این هیئت ها استفاده کند ، لذا حال 
ورزش اســتان خراب است و دوران تیره و 

تار ورزش استان را سپري مي کنیم.

اسماعیل بواشه، عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس:

اعتماد به کادرفنی بومی در تیم شهرداری بندرعباس نتیجه بخش بود

فیصل دانش، نایب رئیس وشورای اسلامی شهر بندرعباس:

حال ورزش استان خراب است

باید نگاه انقلابی  و جهادی و در جهت جلوگیری از فساد در شهرداری نهادینه شود گروه خبر // فاطمــه جراره گفت: با توجه به 
اینکه در ســال آخر شورا هستیم، از هیئت 
رئیسه کمیســیون عمران تقاضا دارم  که بر 
پروژه های نیمــه تمام عمرانی نظارت کند و 

پیگیر باشد.
به گزارش خبرنگار روزنامه منطقه جنوب 
کشــور دریا؛ در نطق پیش از دستور خود 
در یکصد و نود وچهارمین جلسه شورای 

اسلامی شهر بندرعباس، اظهار کرد: جای 
  bRT تاسف و جای تعجب دارد که پروژه
پروژه ای کــه قرار بــود  ۶ ماهه تکمیل 
شود،هنوز بعد از گذشت چند سال به نتیجه 
نرسیده است.وی افزود: بیش از 100میلیارد 
تومان تاکنون هزینه شده  گویا هنوز بالغ بر 

100 میلیارد دیگه باید هزینه شود.
جراره  تاکید کرد: خسارت زیادی به دلیل 

ایــن تاخیر و بی تدبیری به شــهروندان و 
شهرداری وارد شده است.وی اذعان داشت: 
برای پروژه شــهربازی هم 4-5 سال است 
که بودجه ای در نظر گرفته شــده است اما  
همچنان بی نتیجه مانــده و تبدیل به آرزو 
شــده اســت.جراره در پایان خاطرنشان 
کرد: شهرداری باید نسبت به این خسارات 

پاسخگو باشد.

فاطمه جراره،عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس:

پروژه های نیمه تمام عمرانی، خسارتی هنگفت به شهر و شهرداریست

یکصد و نود و چهارمین جلســه  رسمی 
شورای اسلامی شهر بندرعباس، با دستور 
کار »ارائــه راهکار در یکپارچه ســازی 
فعالیت های اجتماعی و فرهنگی در شهر 
بندرعباس« و با حضور رئیس ستاد اقامه 
نمــاز هرمزگان، مدیــرکل اوقاف و امور 
خیریه اســتان، رئیس حوزه های علمیه 
اســتان و همچنین نماینــده حوزه های 

علمیه خواهران هرمزگان برگزار شد.
   رئیس شــورای اسلامی شــهر بندرعباس 
در این جلســه اظهار کرد: هرمزگان در حال 
تبدیل شــدن به قطب اول فولاد کشور است 
و مسئولین کشــوری ادعا می کنند 98 درصد 
نیروهای این شــرکت در هرمــزگان بومی 
هســتند از روحانیون معزز درخواست دارم 
این مســئله را پیگیری کنند تا از صحت این 
ادعا مطمئن شویم.اســلام باوقار با تأکید بر 
اینکه اگر قرار اســت پروژه ای در هرمزگان 
اجرا شــود باید برای مردم این استان اشغال 
ایجاد کند، افــزود: کار از نیروهای غیربومی 
به پیمانکاران غیربومی رسیده و نگاه مدیران 
صنایع غرب شــهر بندرعبــاس باید در این 
زمینه عوض شود، جوانان بسیاری با مدارک 
تخصصی کارشناسی ارشد بیکار هستند و به 
شــهرداری مراجعه می کنند، چراکه در صنایع 
آن ها را تحویل نمی گیرند.رئیس کمیســیون 
فرهنگی شورای اسلامی شهر بندرعباس در 
این جلسه بیان کرد: همه دستگاه های فرهنگی 
درزمینه مدیریت فرهنگی، کارهای اختصاصی 
را انجام می دهند، اما خلائی درزمینه متمرکز 
کردن کارهای مشترکی که توسط دستگاه های 
مختلف انجام می شــود، وجود دارد، ازاین رو 
نیاز است یک ســند راهبردی برای پرهیز از 

این موازی کاری ها تنظیم کنیم.
  احمد عامری با اشــاره بــه اینکه از ابتدا تا 
پایان هرســال، مناسبت های مختلفی داریم و 
همه این ها زیرســاخت یک فرهنگ غنی را 
برای ترویج و تبلیغ دین فراهم کرده اســت، 
افزود: کارهای فرهنگی به هم تنیده هســتند 
و دســتگاه های گوناگون می توانند با تعامل 
یکدیگــر اهداف فرهنگی خــود را به نتیجه 

برسانند.

این عضو شورای اســلامی شهر بندرعباس 
گفت: خوب اســت که هیئت هــای مذهبی 
محــلات را تبدیل به هیئت های خانگی کنیم 
و شــهرداری به عنوان پشتوانه اجرایی در این 
زمینه کمک کند، بالغ بر ۲۶ دستگاه فرهنگی 
در حال اجرای برنامه های موازی هســتند و 
این در حالی اســت که هزینه های فرهنگی 
شورای شهر و شــهرداری با توقعات منطقی 
مردم شــهر مطابقت ندارد.عامری سیاهوئی 
بیان کرد: عمده بودجه های سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شهرداری بندرعباس در 
حوزه ورزش هزینه می شود و این مسئله باید 

موردبررسی قرار گیرد. متأسفانه در شهرداری 
بندرعباس شــورای عالی نماز وجود ندارد و 

این خلائی است که باید پر شود.
  وی بــا بیان اینکه از شــورا می خواهم در 
راه انــدازی انجمن یاوران وقف نیز کمک کند 
تا با اســتفاده از این ظرفیــت بتوانیم به حل 
مشــکلات شــهری بپردازیم، افزود: دشمن، 
دین و فرهنگ ما را نشــانه گرفته و اگر در 
حوزه های علمیه سرمایه گذاری نکنیم عواقب 
خوبی نخواهد داشت.رضا حیدری زاده، عضو 
شورای اسلامی شهر بندرعباس در این جلسه 
بیان کرد: هرکس دلش برای هرمزگان بسوزد 
و خدماتی به استان ارائه دهد بومی این استان 
است.وی افزود: ما تنها قرار نیست یقه شهردار 
و شهرداری را بگیریم، باید مسئولین اداراتی 
که به مردم خدماتــی ارائه دهند را به صحن 
شورا دعوت کنیم تا پاسخگو باشند. در صدر 
اولویت همه ادارات، مدیرکل راه و شهرسازی 
و مدیرکل ورزش و جوانان استان باید برای 
پاسخگویی دعوت شوند.فاطمه جراره ،عضو 
شورای اسلامی شــهر بندرعباس نیز در این 
جلسه گفت: 50 درصد جمعیت شهر را بانوان 
تشکیل می دهند اما پروژه ها و اقدامات مربوط 
به آنان بسیار کم است، این طور نبوده که هیچ 
پروژه ای نداشته باشیم، اما مصوبات مربوط به 
بانوان با سختی بســیاری در صحن شورا به 
داریم  ازاین رو درخواست  تصویب می رسند، 
موضوعات مربوط به بانوان با دید مثبت تری 
در شورا دنبال شوند.رئیس حوزه های علمیه 
اســتان هرمزگان نیز در این جلسه بیان کرد: 
جایگاه فعلی ورزش هرمزگان در رشته های 
مختلف در شــأن مــردم اســتانی با چنین 
ظرفیت های اقتصادی و ساحلی نیست، ما باید 
شاهد می بودیم که هرمزگان قطب ورزش های 
ســاحلی کشور باشــد اما از ظرفیت ساحل 

استفاده زیادی نشده است.
  حجت الاســلام  نادر حقیقی افزود: شــهر 

بندرعباس در قیاس با شــهرهای دیگر شهر 
گرانی است و هزینه های زندگی در آن سنگین 
اســت و با اندک برنامه های فرهنگی می توان 
این شــهر را نیز ارزان تر کــرد و باید از همه 
دستگاه های صاحب ایده و فکر در این مسیر 
استفاده شــود.وی عنوان کرد: همه در کشور 
دغدغه معیشــت مردم را دارند و همه نگاه ها 
به ســمت اقتصاد است اما خداوند می فرماید 
به  باشد  اقتصادتان درســت  اگر می خواهید 
سراغ دین مردم بروید، اگر دین مردم درست 
شــد اقتصاد نیز درســت خواهد شد.رئیس 
حوزه های علمیه اســتان هرمزگان ادامه داد: 
رسالت حوزه علمیه بالا بردن فرهنگ دینی 
مردم اســت، ما در هرمزگان کارهای بزرگی 
انجام می دهیــم و ظرفیت های بزرگی داریم، 
 حوزه علمیه بــرادران دو هــزار طلبه دارد 
 امــا متأســفانه از ایــن ظرفیــت عظیم در 
راستای برنامه های فرهنگی استفاده کمی شده 

است.
   حقیقی بیان کرد: درخواســت می کنم مانند 
خیلــی از شــهرها و اســتان های دیگر، در 
شورای اسلامی شهر بندرعباس نیز سرفصل 
بودجه ای برای حوزه های علمیه در نظر گرفته 
شود. امســال از مرکز تربیت مشاور اسلامی 
هرمزگان اســتقبال زیادی شــده اما توانایی 
پذیرفتن همه درخواســت کنندگان را نداریم 
چراکــه هزینه تربیت این مشــاورین در ماه 
قریب به ٣0 میلیون تومان اســت.وی ادامه 
داد: متأســفانه برخی از رشته ها را نمی توانیم 
در حوزه علمیــه هرمزگان تعریف کنیم اما با 
طرح بورسیه کردن نیروهای انسانی می توان 
با اعزام و بورسیه نیرو به حوزه علمیه قم در 
تأمین نیروی انسانی موردنیاز استان، اقداماتی 
انجام داد. متأسفانه مدیریت حوزه های علمیه 
هرمزگان ســاختمانی ندارد و این زیبنده این 
استان و مردمش نیست که امیدواریم در این 
زمینه تمهیدات لازم اندیشیده شود.وی گفت: 

دستگاه های اجرایی مردم را بسیار معطل نگاه 
می دارنــد و کاری که باید در دو یا ســه بار 
مراجعه انجام شود چندین سال طول می کشد. 
مسئولین باید به فکر مردم باشند، مردم دارند 
از دین و نظام زده می شــوند و بدون حمایت 
مردم ما مســئولین نیز امنیتی نخواهیم داشت 
و باید پشــتیبان آنان باشــیم.مدیرکل اوقاف 
و امور خیریه اســتان هرمــزگان نیز در این 

جلســه بیان کرد: یکی از معضلات جامعه به 
قشنگ حرف زدن است که کار راحتی است، 
اما کار مهم تر و ســخت تر، قشنگ کار کردن 
است.حجت الاسلام والمسلمین حسین مهدیان 
افزود:  وقف در راستای حل مشکلات جامعه 
در اعصار مختلف، تأثیرگذار عمل کرده است 
و نوع وقف ها به سمت وسوی حل مشکلات 
روز جامعه بوده اســت، ســازمان اوقاف نیز 
به عنوان متولــی در این زمینه فعالیت می کند.
مدیرکل اوقاف هرمــزگان بیان کرد: یکی از 
ابزارهای مناســبی که می تواند بار را از روی 
دوش مسئولین درزمینه مالی و عملی بردارد 

امید داریم راه اندازی کارگروهی  وقف است، 
در شــورای شهر و شهرداری بتواند مثمر ثمر 
واقع شود. متأسفانه با وجود کسرت موقوفات 
در استان هرمزگان، تنوعی در نیات نداریم و 
بیش از 75 درصد نیــات در حوزه اباعبدالله 
 الحســین)ع( هســتند و ما در همه شــرایط 
ســخت نمی توانیم برای جامعه یاری رســان 

باشیم.
   رئیس ستاد اقامه نماز استان هرمزگان نیز در 
این جلسه بیان کرد: مطالبه گری بسیار خوب 
اســت اما اگر بخواهیم به نتیجه منتج شود و 
بازخوردش را ببینیــم الزاماتی دارد، یکی از 
لوازمش این اســت که مطالبه گری به گفتمان 
قالب جامعه تبدیل شــود. یکی از خرده هایی 
که به همشــهریان ما گرفته می شود این است 
که هرمزگانی ها مطالبه گری را با پرخاشگری 
باید حساب مطالبه گری که  اشتباه می گیرند؛ 
توأم با عقلانیت است را از پرخاشگری جدا 
کنیم.حجت الاسلام والمسلمین محمد اعتمادی 
تصریح کرد: سهم اشتغال ما در صنایع غرب 
بندرعباس به خصوص در حوزه های تخصصی 
بسیار کم اســت و این در حالی است که در 
بیشتر بخش ها نیروهای بومی کافی را داریم. 
نقد خوب است اما انتقاد بد است. اگر بخواهیم 
شهرداری و شورا و دستگاهی را نقد کنیم باید 
نقاط قوت و ضعفش را باهم ببینیم و در کنار 
آن راهکار عملیاتی ارائه دهیم.رئیس ســتاد 
اقامه نماز استان هرمزگان بیان کرد: متأسفانه 
یکی از ضعف های اســتان ما این اســت که 
انســجام و هم افزایی لازم در آن وجود ندارد 
و تا زمانی که انسجام بین استاندار، نمایندگان 
 مجلس، اعضای شــورا و ... وجود نداشــته 
باشد به اهداف خود دست نمی یابیم.اعتمادی 
در پایــان تصریح کرد: در همه دســتگاه ها 
شــورای اقامه نماز را داریــم و انتظار داریم 
این شورا در شهرداری بندرعباس نیز تشکیل 

شود.

,,
  رئیــس حوزه هــای علمیه اســتان 
هرمزگان : دستگاه های اجرایی مردم 
را بسیار معطل نگاه می دارند و کاری 
که باید در دو یا سه بار مراجعه انجام 
شــود چندین ســال طول می کشد. 
مسئولین باید به فکر مردم باشند، 
مــردم دارنــد از دیــن و نظــام زده 
می شــوند و بدون حمایــت مردم ما 
مسئولین نیز امنیتی نخواهیم داشت 

و باید پشتیبان آنان باشیم

gmail.commaryammonsef000 @

 مریم منصف/ دریا

در جلسه 1۹۴ رسمی شورای شهر بندرعباس مطرح شد؛

تهیه سند راهبردی برای پرهیز از موازی کاری  فرهنگی دستگاه ها 

رئیس ستاد اقامه نماز استان 
هرمــزگان: متأســفانه یکی از 
ضعف های استان ما این است 
که انســجام و هم افزایی لازم 
در آن وجود نــدارد و تا زمانی 
که انســجام بیــن اســتاندار، 
نمایندگان مجلس، اعضای شورا 
و ... وجود نداشــته باشــد به 

اهداف خود دست نمی یابیم

,,

اداره ورزش و جوانان برخي هیئت های ورزشی را گروگان می گیرد تا با سیاسیون معامله کند


